



PRESS RELEASE - COMMUNIQUE DE PRESSE

Mies, October 16/le 16 octobre 2007

2007 FIM Biennial Session Session Biennale FIM 2007

The FIM Biennial Session, organised alternately with the Congress every two years, will be held from Thursday 18 to Monday 22 October next at the Crowne Plaza Hotel near Geneva airport. Around 300 delegates will be attending the meetings. The programme of the meetings will be the following:

Thursday 18:	Meeting of the Sports Director, the Commission and Panel Presidents and the Sporting Coordinators (afternoon – closed meeting)
Friday 19:	Management Council (closed meeting)
Saturday 20:	Commission and Panel meetings, Internal Auditors meeting
Sunday 21:	Meeting of Secretaries General, Commissions and Panels (morning) Management Council (afternoon - closed meeting)
Monday 22:	General Assembly

The main points to be discussed in the various meetings are: amendments to the Statutes; elections of FIM Vice-Presidents; amendments to the Sporting Code and other FIM rules; approval of 2006 accounts; proposals of the Management Council and the National Federations; FIM strategic plan; working groups' reports; calendars for the 2008 sporting season and proposals of the Commissions and Panels for the 2008 season.

A press release with the main decisions and all the 2008 calendars will be issued after the General Assembly.

La Session Biennale de la FIM, qui est organisée tous les deux ans, en alternance avec le Congrès, se déroulera du jeudi 18 au lundi 22 octobre prochains à l'hôtel Crowne Plaza près de l'aéroport de Genève. Environ 300 délégués participeront aux séances. Le programme des séances est le suivant:

<i>Jeudi 18:</i>	<i>Réunion du Directeur sportif, des Présidents des Commissions et Collèges et des Coordinateurs sportifs (après-midi – à huis clos)</i>
<i>Vendredi 19:</i>	<i>Conseil de Direction (à huis clos)</i>
<i>Samedi 20:</i>	<i>Réunions des Commissions et Collèges et des Commissaires Internes aux Comptes</i>
<i>Dimanche 21:</i>	<i>Séance des Secrétaires Généraux, Commissions et Collèges (matin) Conseil de Direction (après-midi - à huis clos)</i>
<i>Lundi 22 :</i>	<i>Assemblée Générale</i>

Les principaux points qui seront discutés lors des diverses séances sont: amendements aux Statuts ; élections de Vice-Présidents FIM ; amendements au Code Sportif et autres règlements FIM ; approbation des comptes 2006 ; propositions du Conseil de Direction et des Fédérations Nationales ; plan stratégique pour la FIM ; rapports des groupes de travail ; calendriers pour la saison sportive 2008 et propositions des Commissions et Collèges pour la saison 2008.

Un communiqué de presse avec les principales décisions et tous les calendriers 2008 sera publié après l'Assemblée Générale.

Marc Pétrier

FIM Press Officer/Attaché de Presse

**FEDERATION INTERNATIONALE MOTOCYCLISTE
11, route Suisse - 1295 Mies - Switzerland/Suisse**

Tel.: (+41-22) 950 9500 - Fax: (+41-22) 950 9501 - E-mail : fim@fim.ch - Internet : www.fim.ch